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OPĆINSKO VIJEĆE  
 
PREDMET: Informacija o  realizaciji vijećničkih pitanja od 1-11 sjednice Općinskog vijeća.-  
 
U izvještajnom periodu održano je 11 redovnih sjednica Općinskog vijeća Maglaj, na kojima je 
podneseno 67 vijećnička pitanja i 20 inicijativa.  
 
Prva redovna sjednica održana 06.12.2016. godine   
 
Na prvoj redovnoj sjednici nije bilo postavljeno ni jedno pitanje ni inicijativa.   
 
Druga redovna sjednica održana 29.12.2016. godine  
 
Postavljena su 4 vijećnička pitanja. Svi odgovori su dostavljeni.   
 
Treća redovna sjednica održana 01.02.2017.godine  
 
Postavljeno je 8 vijećničkih pitanja. Na 2 vijećnička pitanja nije dostavljen odgovor.  
Benjamin Čičkušić:  
1. Mislim da bi trebali odrediti na jednoj od narednih sjednica samo temu kladionice. 
2. Klub vijećnika SDA postavlja pitanje pozivajući se na Član 8.Poslovnika o radu i Člana 
34.Poslovnika o radu OV. Na sjednici Općinskog vijeća koja je održana 28.decmebra 
2016.godine donesena su Rješenja o imenovanju Komisija OV i potvrđeni su konačni prijedlozi 
sastava svih Komisija kao stalnih radnih tijela u Općinskom vijeću Maglaj. Mišljena smo da svi 
vijećnici u OV, baš kao i javnost imaju pravo tražiti na uvid informacije i kompetencije prema 
kojima su izabrani predsjednici ,zamjenici i članovi u Komisije OV.  
 
Četvrta redovna sjednica održana dana 02.03.2017.godine,   
 
Postavljeno je 9 vijećničkih pitanja. Na 2 vijećnička pitanje nije dostavljen odgovor.  
Benjamin Čičkušić: Ne znam šta je sa izletištem «Borik»,ali ne radi? Mislim da bi se moglo 
svašta nešto uraditi da se uključi omladina u te aktivnosti. Mislim da bi se to moglo dobro 
iskoristiti.  
Safet Jašić: Ispred Kluba SDA: Da li će biti isplata na ime podsticaja za proizvođače 
jagodičastog voća na području općine Maglaj?  
 
Peta sjednica održana dana 06.04.2017.godine  
 
Postavljeno je 4 vijećnička pitanja. Na 1 pitanje nije dostavljen odgovor.  



 
Josip Jurišić: Prošle su tri godine i možda prije pola godine je donesena urbanistička saglasnost 
na tu trasu. U razgovoru sa ministrom prostornog uređenja FBiH, gospodinom Martićem da 
Općinsko vijeće nije dalo saglasnost na tu trasu. Mene zanima da vi to istražite kao Služba u 
saradnji sa JP Autoceste FBiH, sa Federalnim ministarstvom da dostavite trasu koridora autoputa 
5 C, dionicu Karuše-Ozimice, na koju je Federalno ministarstvo prostornog uređenja dalo 
urbanističku suglasnost. 
Vijećniku Josipu Jurišiću odgovor dostavljen 16.11.2017. godine.  
 
Šesta redovna sjednica održana dana 10.05.2017.godine    
 
Postavljeno je 14 vijećničkih pitanja. Na 2 pitanja nije dostavljen odgovor.   
 
Mirza Bradarić: U ulici Kulina bana koja ide od autobuske stanice prema rijeci Bosni, u toj ulici 
je postojao znak nosivosti od 4 tone. Dobio sam informaciju da je jedan od naših prijevoznika 
uklonio taj znak i da sad tom ulicom se kreću i autobusi i veliki gabaritni kamioni velike težine, 
što direktno predstavlja opasnost i za stanovnike te ulice i za djecu itd. Molim informaciju da li je 
taj znak postojao tamo, i da li je uklonjen? Ako jest, da li je moguće da se taj znak vrati na staro 
mjesto kako bi se ograničila težina vozila koja saobraćaju tom ulicom. 
Bešić Mustafa: Inicijativa: Ja sam čovjek koji dolazi iz poljoprivredne grane. Znam da je 
nemoguće nama namiriti štetu. Ja imam  pet duluma voćnjaka i dulum i po malina. To mi je 70% 
budžeta. Ove godine mi ostalo nešto maline i malo kruške. Sve mi je otišlo. Nisam ništa dobio i 
ne moram ništa dobiti ako nema. Ja ne znam iz kojih sredstava da nam se pomogne, ali bih volio 
da nam se pomogne ako ima mogućnosti za to. 
 
Sedma  redovna sjednica Općinskog vijeća  održana dana  15.06.2017.godine  
 
Nije bilo postavljenih vijećničkih pitanja i inicijativa.  
 
Osma redovna sjednica Općinskog vijeća održana dana  07.07.2017.godine  
 
Postavljeno je 10 vijećničkih pitanja. Na 3 vijećnička pitanja nije dostavljen odgovor.  
 
Klub SDA: Zašto u skladu sa odlukom Općinskog vijeća nisu dostavljene pisane preporuke od 
strane Komisije i sve relevantne informacije i referense koje su imali prijavljeni kandidati za 
upravne odbore. 
Armin Hrnjić: Obzirom na diskusiju koja se vodi na fejsbuku o podvožnjaku ispod željezničke 
pruge, obraćam se Općinskom načelniku sa inicijativom da se obrati Željeznicama Federacije sa 
pisanim zahtjevima za otklanjanje poteškoća za korištenje istog do kraja ljetnog raspusta.  
 
Mirza Bradarić: Dokle je došla realizacija za rješavanje prijelaza preko MZ-17 kod autobuskog 
stajališta, gdje se desila saobraćajna nesreća sa smrtnim ishodom. 
 
Deveta redovna sjednica Općinskog vijeća održana dana  22.08.2017.godine  
 
Postavljeno je 5 vijećničkih pitanja.  Na 1 vijećničko pitanje nije dostavljen odgovor.  
 
Mustafa Bešić: Pitanje se odnosi na problem vodovoda.Nedavno samo ovdje razgovarali i pričali 
o problematici novošeherskog kraja i pitke vode.Načelnik je upoznat samo želim da upoznamo 
javnost i da vidimo šta se može uraditi po pitanju vodosnabdijevanja na cijelom novošeherskom 



kraju.Imamo Domislicu, Čobe, Kopice. Šeher je trenutno riješen. Imamo problem sa pitkom 
vodom samo 4 sata u toku 24 sata imamo pitku vodu .Ima li ikakvog rješenja da te mjesne 
zajednice dobiju određenu količinu iz vodovoda Novog Šehera? Koliko raspolaže Novi Šeher sa 
rezervom vode? Svi znamo da je prije 10-15 godina od kako je urađen vodovod  u Šeheru bila je 
donacija od milion KM i pitamo da li mi ostale mjesne zajednice koje nismo obuhvaćene tim 
vodovodom možemo se priključiti na taj vodovod. Molimo da nam se pomogne po tom pitanju. 
 
Deseta redovna sjednica održana 10.10.2017. godine   
 
Postavljeno je 9 vijećničkih pitanja. Na 2 vijećnička pitanja nije dostavljen odgovor.   
 
Hajrudin Fermić: dvije inicijative. 
1. Da se na idućoj sjednici Općinskog vijeća nađe informacija kao posebna tačka dnevnog reda 
informacija o statusu aktivnostima i nadležnostima Zdravstvenog  savjeta općine Maglaj. Mislim 
da je starim vijećnicima poznato da je još 2010.godine i Zakon o zdravstvenoj zaštiti, a pogotovo 
Zakon o zaštiti i pravima pacijenata prilično dobro regulisao i status i pitanje kojima se bavi 
Zdravstveni savjet, pa između ostalog i Zdravstveni savjet Doma zdravlja. Pošto mi svi znamo da 
2013.godine je utvrđen Zdravstveni savjet koji nikad ni jedne sjednice se nije održao iz 
razumljivih razloga jer nisu bili ni pripremljeni svi materijali, niti je bio popunjen. Nije 
jednostavno bilo precizirano niti djelatnost, niti način rada, niti poslovničke odredbe, niti način 
popunjavanja tog zdravstvenog savjeta, ja pokrećem inicijativu da na slijedećoj sjednici 
dobijemo pismenu informaciju i da se odmah nakon te informacije pokrene postupak za 
raspisivanje Javnog konkursa za imenovanje članova Zdravstvenog savjeta za naredne četiri 
godine. 
2. Pokrećem inicijativu da se Odluka  o obilježavanju značajnih događaja i datuma, izvrše 
dopune koje reguliše način obilježavanja zvaničnih, međunarodnih, državnih i drugih događaja, 
datuma, pa i ličnosti od općinskog značaja, iz prostog razloga što nam se pokazalo da mi zaista 
nemamo pisani čvrst, jasan protokol  i da će često u takvim situacijama dešavaju i neki mali 
propusti koji mogu u nekom narednom periodu da budu veliki i da se ružno i negativno odraze na 
općinu Maglaj, a u isto vrijeme i da se u toj Odluci koju bismo doradili i dogradili i reguliše 
pitanje proglašenja Dana žalosti na Općini Maglaj. Mi to nemamo ničim regulisano. Nemamo to 
regulisano ni ko, ni na koji način proglašava, a u isto vrijeme moramo imati tako nešto 
predviđeno i kad se eventualno nekim našim bratskim ili partnerskim gradovima nešto desi ,da 
mi ovdje kao partner grad ili pobratim grad možemo da proglasimo Dan žalosti. 
 
Jedanaesta redovna sjednica održana 15.11.2017. godine   
 
Na jedanaestoj redovnoj sjednici postavljeno je 4 vijećnička pitanja i pokrenute 3 inicijative.  
Vijećnička pitanja i inicijative dostavljene su Službama na odgovor dana 21.11.2017. godine.  
 
 





 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

REGISTAR VIJEĆNIČKIH 
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Vijećnička pitanja sa 2.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 28.12.2016.godine. 
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1. Benjamin 
Čičkušić. 

Problem  se odnosi na postojanje 15 kladionica  u ovom gradu na 
ovakoj maloj površini.Iste se nalaze u blizini školskih objekata,i s 
obzirom da su kladionice zabranjene za lica mlađa od 18 godina,a 
primjetno je da se u istim nalaze i djeca od 14-15 godina.Ko je 
nadležan za praćenje i kažnjavanje lica koja omogućavaju licima ispod 
18.godina da ulaze u kladionice i da se klade. 
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 Zabranjeno je primanje uplata za klađenje licima 

mlađim od 18.godina.Za nepostupanje po 
navedenim članovima Zakona ,propisana je 
novčana kazna u iznosu od 5.000,00 do 12.000,00 
KM za pravno lice i 1.500,00 do 3.000,00 KM za 
odovorno lice u pravnom licu.Kantonalni Porezni 
ured Zenica u saradnji sa Ministarstvu unutrašnjih 
poslova Zeničko-dobojskog kantona sprovodi i 
kontrolu zakonitosti prisustva lica mlađih od 
18.godina na uplatnim mjestima te preduzima 
mjere sankcionisanja priređivača u slučaju 
utvrđenih nezakonitosti i nepravilnosti. 

  2. Benjamin 
Čičkušić. 

Pitanje šta da činimo i kome da se obratimo sa osobama sa posebnim 
potrebama ili osobama koje su mentalno bolesne a ima ih u našem 
gradu ,koje mogu stvoriti potencijalni problem građanima ili sami 
sebi. 
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Prema Zakonu o zaštiti osoba sa duševnim 
smetnjama koje usljed svoje duševne smetnje 
direktno ugrožava vlastiti život  ili zdravlje 
,odnosno život ili zdravlje drugih osoba može se 
prisilno smjesiti u zdrastvenu ustanovu bez njihov 
pristanka.Postupak sam za ostvarivanja prava na 
smještaj pokreće se po zahtjevu lica kojem je po 
Zakonu potrebna zaštita ili po zahtjevu njegovog 
zakonskog zastupnika. 
 



 

 

3. Benjamin 
Čičkušić. 

Incijativa:Mještani Straište-Ulišnjak dostavili su pitanje i zamolili da 
postavim Općinskom vijeću.Pošto ima neasfaltiranog puta u dužini od 
900 metara pitaju da li će se i kad asfaltirati i ovaj dio puta. 
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Budžetom za 2017.godinu nije predviđeno 
asfaltiranje dijela puta Straište-Ulišnjak.Kako se 
radi o radovima za koje je potrebno obezbjediti 
veća finansijska sredstva,u narednom periodu 
kandidovat ćemo Projekat asfaltiranja  dijela puta 
Straište-Ulišnjaka kod nadležnih Kantonalnih i 
Federalnih organa. 

   4. Mustafa 
Bešić. 

Zamolio bih Načelnika i Službu da se pripreme da se ne desi kao 
prošle godine kad je pao snijeg. Da se pomogne ljudima oko čišćenja 
putnog pravaca nekategorisani put, pogotovo u mojoj mjesnoj 
zajednici Domislici-Brezovi Dani. Imamo oko 500 metara 
makadamskog puta. Ja sam prošle godine iz Budžeta dobio oko 
200,00 KM. 
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Ugovor o zimskom održavanju lokalnih puteva 
i dijela nekategorisanih cesta za zimu 
2016/2017.godinu za period 15.11.2016.-
15.03.2017.godine nije bio uvršten putni 
pravac Domislica-Brezovi Dani u dužini od 
500 makadamskog puta, i isti će biti 
predloženi u Plan za zimsko održavanje 
2017/2018.godine prilikom zaključivanja 
narednog Ugovora. Dana 17.18. i 
19.01.2017.godine od strane izvođača radova 
vršeno je čišćenje snijega na pomenutoj 
dionici, što će se ponoviti ukoliko dođe do 
većih sniježnih padavina. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Vijećnička pitanja sa 3.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 01.02.2017.godine. 
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1. Fikret Delić Koristim ovu priliku i tražim da nam se dostave spiskovi svih 
korisnika nepovratnih sredstava za samozbrinjavanje za boračku 
populaciju od 2002.do 2016.godine,ime prezime i cifra koliko je 
ko dobio. 
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U vezi vašeg akta broj:02-05-1-171/17 od 
01.02.2017.godine dostavljamo spisak korisnika 
novčanih sredstava za stambeno zbrinjavanje od 
početka vođenje evidencije do 31.12.2016.godine. 

2. Benjamin 
Čičkušić 

 

K
om

is
ij

a 
za

 
pi

ta
nj

e 
m

la
di

h 
i 

ra
vn

op
ra

vn
os

t 
sp

ol
ov

a 
i 

K
om

is
ij

a 
za

 Nije prihvaćena inicijativa 

3. Benjamin 
Čičkušić. 

Grupa građana pitala, kolika je mogućnost pravljenja jednog 
univerzalnog sportskog terena na području općine Maglaj, tačnije 
kod Obdaništa .Omladina bi voljela da ima jedan teren rukomet, 
košarku, mini fudbal, odbojku i nadam se da ćemo o tome u 
budućem radu povesti računa. O
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Općina Maglaj će pokušati da obezbijedi dio sredstava 
iz Budžeta Općine za izradu projektne dokumentacije 
za rekonstrukciju ovog terena ,koja bi ujedno poslužila i 
za kandidovanje potrebnih sredstava za izgradnju 
sportskog terena na pomenutoj lokaciji. 
 

4. Benjamin 
Čičkušić. 

Klub vijećnika SDA postavlja pitanje pozivajući se na Član 
8.Poslovnika o radu i Člana 34.Poslovnika o radu OV.Na sjednici 
Općinskog vijeća koja je održana 28.decmebra 2016.godine 
donesena su Rješenja o imenovanju Komisija OV i potvrđeni su 
konačni prijedlozi sastava svih Komisija kao stlanih radnih tijela u 
Općinskom vijeću Maglaj.Mišljena smo da svi vijećnici u OV,baš 
kao i javnost imaju pravo tražiti na uvid informacije i 
kompetencije prema kojima su izabrani predsjednici ,zamjenici i 
članovi u Komisije OV. 

 

Nije dostavljen odgovor  



 

 

5. Safet Jašić. Moja inicijativa bi glasila da se bar u zadnjih 7,8,9 godina dostavi 
podatak ko je ostvario pravo,koja poljoprivredna mašina itd.i da 
nadležna Služba izvrši provjeru svih koji su dobili mašine da li sa 
istim rade ili su prodali ,da se sakcioniše svako onaj ko je 
zloupotrijebio donaciju. Isti ljudi i dalje traže i dobijaju razne 
donacije,a nemamo informaciju šta se dešava dalje. 
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Moramo naglasiti da sva dobijena mehanizacija ili 
druga pomoć je ugovoreno vezana i samim ugovorom 
je predviđen način njegovog korištenja.Općina Maglaj 
nastoji da sve donacije i pomoći koje su pristigle na 
područje naše Općine registrira i unese u bazu podataka 
koja se redovito ažurira, iako nam problem predstavlja 
prikupljanje inforamcija o korisnicima koji su pomoć 
dobili od donatora koji nisu pod ingerencijom 
Općine,odnosno čiji supotpisinik ugovora o donaciji 
nije Općina, tako da nemamo uvid u predmet takve 
dobivene pomoći. Baza podataka o dobijenoj pomoći u 
poljoprivredi se inače nalazi na službenoj web stranici 
Općine Maglaj, a pošto je ista u fazi izrade, kada bude 
dovršena svi će građani imati pristup i imat će uvid tko 
je bio korisnik  pomoći. 

6. Safet Jašić. Da se ponovo razmotri mogućnost održavanja sjednica Općinskog 
vijeća van radnog vremena. I predlažem da se sjednice održavaju 
van radnog vremena. K
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. Inicijativa nije prihvaćena od strane Kolegija OV  

7. Mirza 
Bradarić. 

Ja bih zamolio obzirom da će na jednu od narednih sjednica doći 
tačka Odluka o komunalnom redu, a mislim da se ovo pitanje tiče 
te tačke, ja bih zamolio Službu da zaista ovu inicijativu dobro 
prostudiraju i da pokušaju ove zahtjeve firme Karabegović, a uz tu 
firmu ima još jako mnogo potpisa njihovih kolega koji isti taj 
posao rade,da se ove stvari iz ove inicijative pokušaju uvrstiti u 
konačan prijedlog Odluke o komunalnom redu. 
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8. Mustafa 
Bešić. 

Komisija je sačinila prijedlog korisnika o ostvarivanju prava na 
novčanu pomoć-podršku u zavisnosti od vrste i obima koji je 
propisan, te spisak dostavila Općinskom načelniku koji donosi 
Odluku o isplati poticaja. Pitam ako je bila isplata ,koliko je ljudi 
dobilo naknadu i na koji način? Kakvi su bili kriteriji ako je bilo 
isplate? Tražim da mi se dostavi spisak sa imenima i prezimenima. 
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. Općinski  načelnik je imenovao stručnu komisiju koja 

je u periodu od 30.08.do 08.09.2016.godine obišla teren 
po prijavama građana i sačinila zapisnike na propisanim 
Š03 Obrascima. U svezi s tim obavještavamo vas da 
nije bilo nikakve ispate po osnovu naknade štete ili 
pomoći za poljoprivrednike koji su pretrpjeli štetu 
nakon prošlogodišnje prirodne nesreće „grad“,s 
obzirom da nije bilo planiranih sredstava u 
Budžetu/Proračunu Općine Maglaj za tu namjenu. 

 



 

 

Vijećnička pitanja sa 4.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 02.03.2017.godine. 
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ODGOVOR. 

1. Benjamin 
Čičkušić. 

Tražim odgovor ili da pokrenemo inicijativu vezano za Kino salu. 
Mislim da je izgubila svoju svrhu, nema nikakvih predstava ni 
filmova ni ništa. Lično poznajem gospodina koji je bio spreman da 
preuzme kino salu u Maglaju. Tu je i neka moralna obaveza naša 
da stavimo to u funkciju i to bi bio pun pogodak. 
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. Dana 19.10.2016.godine izvršeno je otvaranje kino sale 

na zahtjev Francuske ambasade, Francuskog instituta u 
BiH (sredstva Francuske vlade su uložena u 
rekonstrukciju i opremu) i predstavnika  UNESCO-a  u 
BiH i tom prilikom su utvrđeni nedostaci o kojima smo 
odmah obavijestili: izvođača radova, projektanata, kao i 
nadzorni organ (dopis u prilogu). Problem je bio 
zagrijavanja Kino sale, kada se taj problem prevazišao 
imamo veoma dobru saradnju sa Putujućim kinima iz 
regiona krenuli smo sa projekcijom filmova od 
20.03.2017.godine i nastavit će se projekcija kao i 
pozorišne predstave. 

2. Benjamin 
Čičkušić. 

Ne znam šta je sa izletištem >>Borik>>,ali ne radi? Mislim da bi 
se moglo svašta nešto uraditi da se uključi omladina u te 
aktivnosti.Mislim da bi se to moglo dobro iskoristiti. S
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3. Firuz 
Galijašević. 

Centar za socijalni rad uvodi u pravo na zdravstvenu zaštitu lica 
koja su u pravu na stalnu socijalnu pomoć, žene starije od 60 
godina i muškarce starije od 65 godina a koji nemaju uslove za 
ostvarivanje prava na penziju samim tim ni na zdravstvenu zaštitu 
preko Zavoda za PIO/MIO. Ostaje pitanje kako pomoći ostalim 
stanovnicima općine koji ne mogu ostvariti to pravo ni po kom 
osnovu, a nisu uspjeli ispoštovati rokove predviđene Zakonom, 
bez obzira da li oni bili neodgovorni  ili neupućeni? Mi ih zbog 
toga ne smijemo kažnjavati. Moramo im pomoći. Mnogi 
stanovnici su zbog nemogućnosti da ostvare pravo na zdravstvenu 
zaštitu bili prinuđeni da promjene mjesto prebivališta samo zbog 
zdravstvene zaštite. U prilogu je pismeni dopis. S
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Zdravstvena zaštita broj:02-05-1-441/17 od 
02.03.2017.godine. smatra se da Zdravstveno 
osiguranje za lica starosti do 65.godina života te majke 
porodilje i djeca do godinu dana osiguranje propisano je 
zakonskim i podzakonskim aktima Ministarstva za rad, 
socijalnu politiku i izbjeglice Zeničko-dobojskog 
kantona. Pošto ima vise kategorija korisnika koja 
ostvaruju prava iz oblasti zdravstvene zaštite ovoj 
Službi nije jasno na koju kategoriju stanovništva se 
misli obzirom da su sve kategorije zastupljene 
propisima zdravstvene zaštite putem nadležnih 
ministarstava, te je potrebno da se vijećnik očituje na 
koje kategorije se odnosi ovo pitanje. 

4. Irena 
Herceg. 

Pitanje JU Dom kulture >>Edhem Mulabdić>>: Zašto nemamo 
priliku da pogledamo neki film ili predstavu u našem gradu? 
Smatram da je žalosno da naši građani idu u druge gradove da bi 
pogledali film ili predstavu i predlažem da se što prije riješi taj 
problem. 
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Dana 19.10.2016.godine izvršeno je otvaranje kino sale 
na zahtjev Francuske ambasade, Francuskog instituta u 
BiH (sredstva Francuske vlade su uložena u 
rekonstrukciju i opremu) i predstavnika  UNESCO-a  u 
BiH i tom prilikom su utvrđeni nedostaci o kojima smo 
odmah obavijestili: izvođača radova, projektanata, kao i 
nadzorni organ (dopis u prilogu). Problem je bio 
zagrijavanja Kino sale ,kada se taj problem prevazišao 
imamo veoma dobru saradnju sa Putujućim kinima iz 
regiona krenuli smo sa projekcijom filmova od 
20.03.2017.godine i nastavit će se projekcija kao i 
pozorišne predstave. 

 



 

 

5. Mirza 
Bradarić. 

Imam jedan zahtjev u stvari inicijativu ispred grupe građana iz 
ulice 1.marta.Konkretnije građana koji žive na području od stare 
zubne ambulantne do kružnog toka. Ja sam već par puta u 
prethodnom mandatu govorio i neke stvari su riješene ,a ja ću 
pročitati ovaj zahtjev ili incijativu. Naime, od stare zubne 
ambulantne pa do autobuske stanice je ograničenje od 40 km/h,a 
od iste te ambulantne pa do kružnog toka je ograničenje brzine 50 
km/h.Obzirom da stubovi za vertikalnu signalizaciju postoje,mi 
Vas ovom prilikom molimo da samo umjesto ograničenja 50 km/h 
stavite ograničenje brzine od 40 km/h na dijelu od stare zubne 
ambulantne do kružnog toka (dva znaka),jer nije isto kada 
autobusi ,kamioni ili automobili voze 40 ili 50 km/h. Takođe Vas 
molimo da na tom dijelu uradite i horizontalnu signalizaciju 
(zebre) jer ni one nisu označene. 
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U toku je nabavka saobraćajnog znaka izričite naredbe 
ograničenja brzine 40 koji će se postaviti na potezu 
ulice „1 mart“ od stare zubne ambulantne do kružnog 
toka. 

6. Edib Delić. Da li su sredstva od GSM licence koja su namijenjena za 
realizaciju projekta rekonstrukcije putnog pravca  Karačinac-
Igrište,da li su legla na račun Općine i ako su legla kada se planira 
krenuti u realizaciju ovog projekta? Obzirom da će vrlo brzo 
građevinska sezona pa da se i mi možemo pripremiti. 
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Odgovor dostavljen  

7. Safet Jašić. Ispred Kluba SDA postavljam pitanje:Da li će biti isplata na ime 
podsticaja za proizvođače jagodičastog voća na području općine 
Maglaj? S
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8. Mustafa 
Bešić. 

Šta ste poduzeli na sankcionisanju kamiona firme >>BBM>> 
Sarajevo koji dolaze skoro svake sedmice i pri tom odvoze  
nelegalno ugalj iz MZ Brezove Dane-Domislica? Više puta smo 
prijavili ispred MZ-a,pa nas zanima da li ste šta poduzeli po ovom 
pitanju.Kamioni i dalje dolaze samo što se sada kreću dionicom 
puta Kopice-Dubrave,spuštaju se na rudnik u Brezovim 
Danima.Zadnji put su viđeni u petak ,24.02.2017.godine oko 12 
sati.Tražimo od Policijske stanice Maglaj da se pojača kontrola i 
da se suzbije nelegalan odvoz uglja iz naše MZ-e. 
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Policijski službenici Policijske stanice Maglaj su 
svakodnevno prisutni na području novošeherskog kraja, 
te svakodnevno povremeno vrše kontrolu saobraćaja 
tj.kontrolu vozača i vozila koji se zateknu u saobraćaju. 
Od strane policijskih službenika prilikom obilaska 
rudnika u mjestu Brezovi Dani, općina Maglaj, a koji je 
u vlasništvu  DOO „BBM“ Sarajevo, nisu zapažene 
radne mašine koje bi mogle vršiti utovar uglja,kao ni  
teretna vozila kojima bi se mogao vršiti izvoz uglja. Što 
se tiče događaja od 24.02.2017.godine koji se spominje 
u vjećničkom pitanju, navedeni događaj nije evidentiran  
u službenim evidencijama PS Maglaj ,a naknadnim 
provjerama utvrđeno je da je građanin Marinko Tadić  
zapazio jedno teretno vozilo njemu nepoznate marke i 
registarskih oznaka u krugu rudnika i da je isti 
pretpostavio  da se istim vrši izvoz uglja ,ali sa 
sigurnošću se ne može potvrditi da se radi o teretnom 
vozilu vlasništvo DOO „BBM“ Sarajevo .Isti je takođe 
izjavio da navedeni događaj nije prijavljen Policijskoj 
stanici Maglaj nego je o navedenom obavijestio 
predsjednika MZ Domislica-Brezovi Dani. U narednom 
periodu PS Maglaj će nastaviti sa pojačanom kontrolom 
i poduzimanjem zakonom predviđenih mjera kako bi se 
eventualno nelegalna eksploatacija uglja spriječila. 

9. Mustafa 
Bešić. 

Tražim da se izvrši sanacija puta Novi Šeher-Mladoševica-
Domislica .Usljed velikih padavina koje su bile u proteklom 
periodu došlo je do oštećenja.Voda je odnijela posipni 
materijal,pijesak koji se nalazio uz rub asfalta,tj.bankinu.Imamo 
otežano kretanje motornih vozila,pogotovo kad dođe do 
mimoilaženja vozila iz suprotnog smjera.Vjerujemo da ćete 
odgovoriti pozitivno na ovaj zahtjev,a smatramo da nisu potrebna 
ni velika sredstva nekoliko kamiona pijeska. 
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Općina Maglaj za 2017.godinu nije izabrala izvođača 
radova niti je zaključen Ugovor o održavanju lokalnih 
puteva i dijela nekategorisanih cesta za područje općine 
Maglaj.Po okončanju procedure definisane Zakonom o 
javnim nabavkama i odabiru najpovoljnijeg ponuđača 
za izvođenje radova na redovnom održavanju i 
rekonstrukciji lokalnih cesta,izvršiti će se nasipanje 
bankina na putu Novi Šeher-Mladoševica-Domislica. 

 
 
 



 

 

 

Vijećnička pitanja sa 5.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 06.04.2017.godine. 
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ODGOVOR. 

1. Josip 
Jurišić. 

Prošle su tri godine i možda prije pola godine je donesena 
urbanistička saglasnost na tu trasu.U razgovoru sa ministrom 
prostornog uređenja FBiH, gospodinom Martićem da Općinsko 
vijeće nije dalo saglasnost na tu trasu.Mene zanima da vi to 
istražite kao Služba u saradnji sa JP >>Autoceste FBiH>>,sa 
Federalnim ministarstvom da dostavite trasu koridora autoputa 5 
C, dionicu Karuše-Ozimice, na koju je Federalno ministarstvo 
prostornog uređenja dalo urbanističku suglasnost. 
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Odgovor dostavljen  16.11.2017.  

2. Edib Delić. Zamoljen sam od grupe građana iz Bradića ,da upitam šta je sa 
sanacijom klizišta u Bradićima?Na tom lokalitetu su vođena da li 
ispitivanja ili neke pripreme ozbiljne namjere.Oni pitaju šta je sa 
sudbinom tog projekta,da li će ići u sanaciju ,ili dokle se stiglo po 
tom pitanju. 
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U okviru projekta „CESTA“ uz pomoć USAID-a,koji 
je impelementiran od strane CRS-a,putem Fonda za 
pomoć nastradalim od poplava ,završen je projekat na 
sanaciji sedam aktivnih klizišta čija je vrijednost 
projekta iznosila cca 900.000 KM,što je bilo za cilj 
pomoći domaćinstvima  pogođenim klizištima za 
normalizaciju života u tom području.Iz postavljenog 
pitanja se ne može zaključiti o kojoj lokaciji  Bradića 
je riječ i gdje su vršena ispitivanja za sanaciju 
klizišta,te Vas molimo da vijećničko pitanje dopunite 
sa tačnim podacima lokacije klizišta kako bi mogli 
odgovoriti na postavljeno vijećničko pitanje. 

3. Hajrudin 
Fermić. 

Zamoljen sam od grupe taxista da ovu njihovu inicijativu 
proslijedim nadležnoj službi .Tu imaju 22 potpisa i isti ću 
pročitati jer znam da Kantonalni Pravilnici imaju raspored taksi 
stajališta od 500 do 1000 stanovnika,oni tu nešto traže ,pa bih 
zamolio da im odgovorite.U prilog dostavljam pisanu inicijativu. 

S
lu

žb
a 

za
 

pr
iv

re
du

, 
fi

na
ns

ij
e 

i 
ra

zv
oj

 
po

du
ze

tn
iš

t Odgovoreno na inicijativu  



 

 

4. Mustafa 
Bešić. 

Tražim od Načelnika i Službi da nam pomognu u rješavanju 
odvoza smeća. Bio sam kod Načelnika prije 20 dana i molio bih 
da se to riješi ako ikako može.U mojoj mjesnoj zajednici imamo 
deponije smeća koje se nalaze uz korito rijeke. Tražim da se 
pokrene ta inicijativa i mislim da je konačno vrijeme došlo da se 
uvede u sistem cijela općina oko odvoza smeća. 
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Vijećnička pitanja sa 6.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 10.05.2017.godine. 
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ODGOVOR 

1. Selma  
Avdić. 

Tražim odgovor na rad Javne ustanove Dnevni centar za djecu sa 
posebnim potrebama u Maglaju .Po žalbama roditelja da Dnevni 
centar radi samo tri dana u sedmici sa samo jednom polovicom 
jedne grupe djece,a da ostala djeca putuju ili se prevoze u Dnevni 
centar u Žepče.Zato  tražimo od Općinskog načelnika ili resorne 
Službe da provjere ove informacije i zahtjeva da Javna ustanova 
Dnevni centar za djecu sa posebnim potrebama radi čitavu 
sedmicu a da naša djeca se dovoze u Dnevni centar u 
Maglaju.Pošto jednim dijelom Općina Maglaj finansira ovaj 
Dnevni centar a imamo i uposlenike iz Maglaja ,tražimo da 
Dnevni centar sa djecom i Maglaja radi u Maglaju.Tražimo takođe 
da Vijeće zauzme stav po pitanju rada Javne ustanove Dnevni 
centar za djecu sa posebnim potrebama u Maglaju ,a zadužiti 
Službu da ispita sve navode ovog zahtjeva. 
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Vlada ZDK je osnovala JU za rad sa djecom s 
posebnim potrebama za područje cijelog ZDK.Općina 
Žepče je odobrila zemljište na kojem je u Općini Žepče 
sagrađen objekat Dnevnog centra.Naš raniji Dnevni 
centar je sa sjedištem u Maglaju,premješten u Žepče ali 
je dio djece starijih grupa se zadržao u radu s njima u 
Maglaju.Općinski načelnik i Resorna služba su održali 
dva radno-konsultativna sastanaka sa prestavnicima JU 
ZDK (krovna institucija) vezano za upoznavanje s 
radom te Ustanove ali i rukovodstvom iste,i to sve s 
ciljem dostavljanja Ugovora o finansiranju za 
2017.godinu.Zadnja naša saznanja su da još nisu u 
cjelosti obavljeni registracijski poslovi u 
Registracijskom odjeljenju suda obzirom da imaju 
izmjene Statuta ,niti imamo saznanja da li je imenovan 
direktor te Ustanove. 



 

 

2. Selma 
Avdić. 

Vijećnička inicijativa.Obzirom da nisu isplaćena sredstva za 
poticaj poljoprivrednim proizvođačima i naknade za štete 
prouzrokovane elementarnom nepogodom u avgustu mjesecu 
2016.godine na novošeherskom kraju,te štete koje su nanesene 
poljoprivrednim proizvođačima zbog snijega i mraza u aprilu 
mjesecu na području cijele općine Maglaj ,pokrećemo inicijativu 
za izradu Rebalansa Budžeta ,te da se u rebalansu poveća pozicija 
poticaja za poljoprivrednu proizvodnju za visinu sredstava koja 
nisu isplaćena za posljedni kvartal 2016.godine,te predlažemo da 
se otvori nova pozicija za jednokratne pomoći poljoprivrednim 
proizvođačima sa područja općine Maglaj ,a na ovoj poziciji bi 
trebala biti planirana sredstva za jednokratne pomoći koja bi bila 
isplaćena poljoprivrednicima novošeherskog kraja za štete koje su 
nanesene elementarnom nepogodom u avgustu 2016.godine i 
iznos jednokratne pomoći za štete koje su pretrpjeli 
poljoprivrednici. 
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S tim u vezi,obavještavamo Vas da navedena 
inicijativa nije u nadležnosti Službe za 
urbanizam,geodetske i imovinsko pravne poslove 
,stoga Vaše pitanje proslijedite kompetetnoj službi koja 
će raditi na rješavanju Vašeg zahtjeva. 

3. Josip 
Jurišić. 

Radi se o inicijativi n/m Mladoševica još od prošle i pretprošle 
godine za formiranje MZ Mladoševica.Dokle se došlo sa 
inicijativom mještana mjesta Mladoševica za formiranje MZ 
Mladoševica .Molim da mi se dostavi pismenim putem 
kronologija dešavanja vezano za formiranje navedene MZ i razlog 
neformiranje iste. 
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Na osnovu Odluke Općinskog vijeća o raspisivanju 
referenduma za područje MZ Novi Šeher broj:02-05-1-
397-/15 od 12.02.2015.godine ,kao i Rješenje o 
imenovanju Komisije za provođenje referenduma u 
MZ Novi Šeher broj 02-05-1-400/15 od 
12.02.2015.godine provedene su Odlukom sve utvđene 
radnje.Komisija oformljena rješenjem Općinskog 
vijeća je u cjelosti završila postavljene zadatke zajedno 
sa Glasačkim odborom  i s obzirom na navedeno.Javno 
su objavljeni zbirni rezultati Referenduma na način da 
:Na popisu Centralnog biračkog spiska Centralne 
izborne komisije BiH za MZ Novi Šeher nalazilo se 
1525 glasača.Izlaznost na referendum je bila 
24,1967%.Na referendumu se odazvalo 369 građana 
MZ Novi Šeher i to : (NM Novi Šeher i NM 
Mladoševica.Od kojeg broja 93,7670% glasalo ZA 
5,9620% glasalo PROTIV. 



 

 

4. Mirza 
Bradarić. 

Prvo pitanje tiče se željezničke stanice u Maglaju i starih vagona 
koje stoje tamo dugi niz godina.Svi smo svjedoci i svaki dan 
gledam te vagone.Razne grupe ljudi se okupljaju u tim 
vagonima,pa jednim dijelom je i sklonište za pse lutalice.Da li je 
moguće da Načelnik ,određena služba ili neko ko može vladati 
tom materijom stupi u kontakt sa Direkcijom Željeznicom FBiH i 
da ih pita da li je moguće ,ili u nekom budućem vremenu da se oni 
stari vagoni maknu sa naše željezničke stanice? 
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 Shodno tome,obavještavamo Vas da su općinski 
načelnik i predstavnici Službe za urbanizam,geodetske 
i imovinsko pravne poslove dana 29.05.2017.godine 
,obavili razgovor sa predstavnicima Željeznica 
Federacije BiH i dogovoreno je da će se u skladu sa 
mogućnostima izvršiti pomjeranje oštećenih vagona sa 
željezničke stanice u Maglaju. 

5. Mirza 
Bradarić. 

U ulici Kulina bana koja ide od autobuske stanice prema rijeci 
Bosni,u toj ulici je postojao znak nosivosti od 4 tone.Dobio sam 
informaciju da je jedan od naših prevoznika uklonio taj znak i da 
sad tom ulicom se kreću i autobusi i veliki gabaritni kamioni 
velike težine,što direktno predstavlja opasnost i za stanovnike te 
ulice i za djecu itd.Molim informaciju da li je taj znak postojao 
tamo,i da li je uklonjen?Ako jeste ,da li je moguće da se taj znak 
vrati na staro mjesto kako bi se ograničila težina vozila koja 
saobraćaju tom ulicom. 
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Nije dostavljen odgovor  

6. Mirza 
Bradarić. 

Inicijativa:Znamo da prije poplava su ovdje naručito u ljetnim 
satima u prelijepom parku svakodnevno se družila mala djeca sa 
roditeljima .Međutim ,već je to oslabilo kako je ova ulica stavljena 
u promet.Obzirom da su sad svi uslovi ispunjeni nova ulica je 
završena,ja pokrećem inicijativu i to Načelniče ako je moguće što 
u kraćem vremenskom periodu ,da se u ovu ulicu između JU Dom 
kulture i Parka Ljiljana ,ponovo vrate žardinjere kako bi ta ulica 
bila zatvorena za saobraćaj i bila bezbjednija za ljude koji izvedu 
djecu u park. 
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Odgovoreno Inicijativa realizovana  



 

 

7. Safet Jašić. Mještani Kopica 20 godina muče muku sa slabim naponom struje 
i 20 godina vodimo borbu da se napon poveća kako bi građani 
imali dovoljan napon,kako ne bi za naše blagdane uvijek bili u 
mraku .Sada kada >>Elektroprivreda>> Elektrodistribucija žele 
investirati u izgradnju trafoa onda je problem nastao u 
Općini,tamo gdje ne treba.MZ se potrudila i riješila imovinsko 
pravne odnose u rekordnom vremenu.Zahtjev je predat 
14.03.2017.godine,a informacija iz Službe za urbanizam je da ne 
znaju za takav zahtjev.Takođe znamo da Općinski organ dužan 
riješiti zahtjev u roku od 15 dana pozitivno ili negativno kako bi 
MZ i Elektrodistribucija mogli ukloniti eventualne 
nedostatke.Izdavanje nove urbanističke saglasnosti očekujemo u 
najkraćem mogućem roku. S
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Shodno tome ,obavještavamo Vas da je po Zahtjevu JP 
„Elektroprivrede BiH“ d.d. Sarajevo podružnica 
„Elektrodistribucija „ Zenica,Služba za 
urbanizam,geodetske i imovinsko pravne poslove 
izdala urbanističku saglasnost za lokaciju nove 
kablovske trafostanice „Kopice 2“,broj 05-23-3-
2643/16 od 15.12.2016.godine.Međutim dana 
09.06.2017.godine ,JP „Elektroprivreda Bosne i 
Hercegovine“ d.d. Sarajevo ,podružnica 
„Elektodistibucija „ Zenica obratila se sa zahtjevom da 
izmjenu i dopunu donesenog rješenja koje je već na 
snazi pa u skladu s tim obavještavamo Vas da će 
Služba za urbanizam ,geodetske i imovinsko pravne 
poslove općine Maglaj postupiti po podnesenom 
zahtjevu. 

8. Safet Jašić. Klub vijećnika SDA pokreće inicijativu za održavanje tematske 
sjednice Općinskog vijeća na temu:Poljoprivreda na općini Maglaj 
i njen razvoj ,otvaranje radnih (novih)mjesta u 
poljoprivredi,poticaj ,te štete koje su pretrpjeli poljoprivredni 
proizvođači u aprilu mjesecu 2017.godine. 
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Nije prihvaćena inicijativa  

9. Hajrudin 
Fermić. 

Postoji li plan da se u Mjesnoj zajednici Jablanica na raskrsnici 
kod pekare finansiraju troškovi izgradnje natkrivenog autobuskog 
stajališta? Naime ,poznato je da su autbuske linije na području 
Maglaj-Jablanica rijetke a javni prijevoz koriste uglavnom 
srednjoškolci i starije osobe koji su izloženi kiši,vjetru i drugim 
vremenskim nepogodama. 
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autobuskih stajališta u MZ Jablanica na raskrsnici kod 
pekare,kao i drugim MZ na području Općine Maglaj 
riješiti u skladu sa planiranim sredstvima u budžetu 
Općine Maglaj za 2017.godinu,uz prethodno 
pripremljenu tehničku dokumentaciju (rješenje o 
urbanističkoj i odobrenje za građenje). 

10. Hajrudin 
Fermić. 

Inicijativa:Činjenica je da mi već 5 mjeseci nemamo svoju web 
stranicu i činjenica je da postoje i zakonske obaveze i 
odgovornosti da se nešto i objavljuje na tim web stranicama.Ja 
iniciram da se donose na Općinskom vijeću jedan akt koji bi bio 
preporuka za unapređenje web stranice,sadržaja Općine Maglaj u 
skladu sa smjernicama i dobrim praksama zemalja u okruženju i 
sa upustvom o izradi i održavanju službenih internet stranica 
institucije BiH. 
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Inicijativa realizovana  



 

 

11. Hajrudin 
Fermić. 

Inicijativa:Predlažem da se na sjednici Općinskog vijeća Maglaj 
koja će biti održana u junu ,planira i pripremi od nosioca izrade 
plana tematska tačka >>informacija o toku i aktivnostima na 
izradi Prostornog plana općine Maglaj>>,u obavezu osiguranja 
pristupa predstavnika Kantonalnog zavoda za prostorno uređenje i 
urbanizam koji bi bili jedni od uvodničara po toj tački. 
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Inicijativa realizovana  

12. Edib Delić. Koliko je i koje projekte Općina Maglaj kandidovala višim 
nivoima vlasti,misli se na kanton,federaciju i državu za 
finansiranje u 2017.godine. S
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 Odgovor dostavljen  

13. Fikret 
Delić. 

Budući da dolazim iz Mjesne zajednice Kopice,gdje uveliko kruže 
priče kako ste vi Načelniče nekada negdje izjavili,rekli da u toku 
vašeg mandata neće doći niti jedna jedina marka niti će proći bilo 
kakav projekat za Mjesnu zajednicu Kopice.Tražim od vas da mi 
odgovorite da li imam razloga da ovaj zahtjev predam ukoliko je 
ovo istina što sam naveo. 
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Odgovor dat na sjednici vijećnik zadovoljan sa 
odgovorom 

14. Mustafa 
Bešić. 

Inicijativa:Ja sam čovjek koji dolazi iz poljoprivredne grane.Znam 
da je nemoguće nama namiriti štetu.Ja imam  pet duluma voćnjaka 
i dulum i po malina.To mi je 70% budžeta.Ove godine mi ostalo 
nešto maline i malo kruške.Sve mi je otišlo.Nisam ništa dobio i ne 
moram ništa dobiti ako nema.Ja ne znam iz kojih sredstava da 
nam se pomogne ,ali  ih volio da nam se pomogne ako ima 
mogućnosti za to. 
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Nije dostavljen odgovor  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Vijećnička pitanja sa 8.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 07.07.2017.godine. 
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1. Firuz 
Galijašević. 

Vijećnička inicijativa: Zbog kritika mještana Moševca,a sve u vezi 
sigurnosti učenika koji pohađaju nastavu u Područnoj školi 
Moševac,potrebno je prije početka nove školske godine postaviti 
ležeće policajce sa obje strane ulaza u dvorište pomenute 
Područne škole. 
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2. Klub SDA. Vijećnička inicijativa:Klub SDA traži da se izvrši izmjene i 
dopune akta kojim se definišu poticaji poljoprivredne proizvodnje 
i predlaže da se ni u jednom slučaju ne može izvršiti smanjene,te 
predlažem da se uzgoj i prozivodnja malina,jagodičastog voća 
daju na osnovu površine koja je zasađena ,a ne na osnovu 
proizvedene količine.Tražimo da Općinsko vijeće donose Odluku 
o pomoći proizvođačima  malina upravo iz razloga jer su 
vremenske nepogode ,grad i snijeg i drugo,negativno uticalo na 
prozivodnju maline i istu djelimično oštetilo,te dajemo punu 
potporu uzgajivačima maline zbog monopola otkupljivača i 
tražimo da organi viših nivoa vlasti učine sve da cijena otkupa 
maline bude na prošlogodišnjem nivou.Takođe smo tražili da se 
održi i tematska sjednica Vijeća i drugo što je negativno uticalo na 
proizvodnju malina. 
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Općinsko vijeće Maglaj je usvojilo Program poticaja u 
poljoprivrednoj proizvodnji  općine Maglaj za 
2017.godinu ,u kojem su jasno definirani uvjeti i 
kriteriji poticaja.Predviđeno je da se poticaj za malinu 
isplati na osnovu proizvedene količine i to do 0,07 KM 
po kilogramu proizvedene i predane količine maline 
registriranom otkupljivaču,a sve u skladu sa 
raspoloživim sredstvima predviđenim 
Proračunom/Budžetom Općine Maglaj za subvencije u 
poljoprivrednoj proizvodnji u 2017.godini.Ovaj vid 
poticaja je i predviđen u naprijed navedenom 
Programu poticaja zbog vremenskih nepogoda 
(grad,snijeg i drugo),turbulencija na tržištu i niskih 
otkupnih cijena.Kada su u pitanju viši nivoi vlasti već 
je ostvaren kontakt sa Ministarstvom za poljoprivredu 
,šumarstvo i vodoprivredu ZE-DO Kantona da se sve 
razine vlasti u FBiH solidariziraju kada su u pitanju 
podrške proivođačima malina.Tako da je Općina 
Maglaj već usvojila kroz naprijed navedeni  Program 
poticaja i poticaj za malinu,a kako bi se ujedno 
ublažile niske otkupne cijene koje su zadesile cijelu 
regiju.Za tematsku sjednicu Općinskog vijeća je 
potrebno utvrditi stvarnu potrebu i mogućnosti s 
kojima raspolaže Općina Maglaj kada je u pitanju 
problematika u malinarstvu. 

3. Klub SDA. Da li je Općinski načelnik zaključio ugovor o zbrinjavanju pasa 
lutalica,sa kojim pravnim subjektom i koliki je iznos? S
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Ugovor zaključen sa UG «Pas» Tešanj 

4. Klub SDA. Zašto nije raspisan javni poziv za raspodjelu sredstava iz granta 
kulture? Da li su,kome i u kojem iznosu isplaćivana sredstva iz 
tog granta? S
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5. Klub SDA. Zašto na sjednicu Općinskog vijeća nije došao pisani akt 
Ombudsmena za ljudska prava kako bi se o istom vodila rasprava 
i bili upoznati općinski vijećnici sa pitanjima koja je Ombudsman 
uputio Općinskom vijeću kako bismo dali odgovore na vijećnička 
pitanja ,a vezano za razrješavanje predsjednika i članova Upravnih 
odbora javnih ustanova i preduzeća? 
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Odgovor dostavljen 

6. Klub SDA. Zašto Općinskom vijeću nisu dostavljeni kriteriji po kojima su 
bodovani kandidati koji su se prijavili za članove i predsjednike 
Upravnih odbora i zašto nije dostavljena analitika iz koje se vidi 
sa koliko su bodova bodovani svi kandidati u odnosu na kriterij za 
bodovanje? Ko je donio kriterij za bodovanje? 
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7. Klub SDA. Zašto u skladu sa odlukom Općinskog vijeća nisu dostavljene 
pisane preporuke od strane Komisije i sve relevatne informacije i 
referense koje su imali priajvljeni kandidati za upravne odbore. O
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8. Armin 
Hrnjić. 

Obzirom na diskusiju koja se vodi na fejsbuku o podvožnjaku 
ispod željezničke pruge, obraćam se Općinskom načelniku sa 
inicijativom da se obrati Željeznicama Federacije sa pisanim 
zahtjevima za otklanjanje poteškoća za korištenje istog do kraja 
ljetnog raspusta. 
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9. Mirza 
Bradarić. 

Dokle je došla realizacija za rješavanje prelaza preko MZ-17 kod 
autobuskog stajališta, gdje se desila saobraćajna nesreća sa 
smrtnim ishodom. P
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10. Mirza 
Bradarić. 

Vijećnička inicijativa: Upućujem vijećničku inicijativu prema 
Policijskoj stanici Maglaj da češće vrši kontrolu saobraćaja u 
Šehidskoj ulici na Omerdinom Polju zbog toga što vozači često 
koriste taj put  kako bi izbjegli ograničenje brzine iako se zna da 
je ograničenje brzine u naseljenom mjestu 40 km/sat.Istu 
inicijativu podnosim i Službi za urbanizam ,da u dogledno vrijeme 
za istu ulicu iznađu adekvatno rješenje sa eventualnim 
postavljanjem ležećih policajaca. 
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 Inicijativa proslijeđena Policijskoj stanici  

 
 
 
 
 



 

 

Vijećnička pitanja sa 9.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 22.08.2017.godine. 
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1. Hajrudin 
Fermić. 

Šta može učiniti općinska administracija da se lokalni vodovod 
>>Smajlovac>> u Jablanici dovede do faze korištenja za oko 116 
domaćinstava. Prema tvrdnjama nadležnih iz Udruženja građana 
vodovod >>Smajlovac>> radovi koji su izvedeni nisu urađeni 
prema projektu ,iako je nalaz sudskog vještaka utvrdio činjenicu da 
je bilo propusta u toku realizacije projekta.Mislim da bi nadležne 
službe, odnosno općinski načelnik mogli u skoro vrijeme naći 
način rješavanja ovog problema sa redukcijama u isporuci vode iz 
ovog mjesnog vodovoda. 
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U obrazloženju se navodi ,da od 2015.godine pa do 
danas ,u proširenju kapaciteta vode za piće za 
mještane Jablanice je utrošeno preko 90.000,00 KM 
donatorskih sredstava, a na novi objekat bunar koji 
je dodatno trebao da osigura nove količine vode za 
piće nakon više od dvije godine, još uvijek nije u 
funkciji.Prema tvrdnjama nadležnih iz Udruženja 
građana vodovoda „Smajlovac“ radovi koji su 
izvedeni nisu urađeni prema projektu, iako je nalaz 
sudskog vještaka utvrdio činjenicu da je bilo 
propusta u toku realizacije projekta.U prilogu 
dostavljamo dokumentaciju:1 Rješenje broj 05-23-
3-2083/12 od 22.11.2012 godine o urbanističkoj 
saglasnosti.2 Rješenje broj:05-23-4-1892/13 od 
04.10.2013.godine o odobrenju za građenje. 3 
Rješenje broj:05-23-5-2430/15 od 
11.05.2016.godine o upotrebi izvedenih radova. 4 
izvještaj sudskog vještaka za izvedene radove od 
18.07.2017.godine.I imamo u prilogu i Elaborat  
sanacije dijela objekta-Dopunsko 
vodosnadbdijevanje naselja srednje i gornje 
Jablanice. 



 

 

2. Hajrudin 
Fermić. 

Pod kojim uslovima Dom kulture >>Edhem Mulabdić>> Maglaj 
iznajmljuje pod zakup objekte,odnosno prostor kojim 
upravlja?.Tražim da mi se uz odgovor dostavi i kopija važećih 
ugovora. 
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JU Dom kulture „Edhem Mulabdić“ Maglaj prostor 
sa kojim raspolaže iznajmljuje na osnovu Odluka 
Upravnog odbora o cijeni korištenja prostora u 
zgradi Dom kulture i Sportske dvorane,te potpisanih 
Ugovora sa :Osnovna škola „Maglaj“,Mješovita 
srednja škola,Gimnazija „Edhem Mulabdić“ te 
Ugovor o zakupu poslovnog prostora sa zakupcem 
Caffe bar i Disco klub „NEW WINNER CLUB“ 
vl.Halvedžić Mirza.Iste dostavljamo u prilog. 

3. Mustafa 
Bešić. 

Pitanje se odnosi na problem vodovoda.Nedavno samo ovdje 
razgovarali i pričali o problematici novošeherskog kraja i pitke 
vode.Načelnik je upoznat samo želim da upoznamo javnost i da 
vidimo šta se može uraditi po pitanju vodosnabdijevanja na 
cijelom novošeherskom kraju.Imamo 
Domislicu,Čobe,Kopice.Šeher je trenutno riješen.Imamo problem 
sa pitkom vodom samo 4 sata u toku 24 sata imamo pitku vodu 
.Ima li ikakvog rješenja da te mjesne zajednice dobiju određenu 
količinu iz vodovoda Novog Šehera?Koliko raspolaže Novi Šeher 
sa rezervom vode?Svi znamo da je prije 10-15 godina od kako je 
urađen vodovod  u Šeheru bila je donacija od milion KM i pitamo 
da li mi ostale mjesne zajednice koje nismo obuhvaćene tim 
vodovodom možemo se priključiti na taj vodovod.Molimo da nam 
se pomogne po tom pitanju. 
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Odgovor nije dostavljen  

4. Svjetlana 
Zamboni. 

Obzirom da je Općinski načelnik naveo da u narednom periodu 
počinje asfaltiranje  II faze ulice Srebrenićkih žrtava rata,ja bih 
molio da ukoliko postoji mogućnost da se nekoliko udarnih rupa 
koje se nalaze na potezu od kraja sanirane dionice pa do malog 
mostića do skretanja prema Salkićima.Ukoliko postoji mogućnost 
da se tih nekoliko udarnih rupa sanira kako ne bi  izazvale 
poteškoće u odvijanju redovnog saobraćaja ,molim da se to uradi. 
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. U narednom periodu nadležna Služba će svakako 

uzeti u obzir sanaciju udarnih rupa na potezu od 
kraja sanirane dionice ulice Srebrenićkih žrtava rata 
u Maglaju pa do skretanja prema naselju „Salkići“ 
radi nesmetanog odvijanja saobraćaja i eventualnih 
nezgoda koje bi se mogle desiti naročito u zimskom 
periodu. 



 

 

5. Armin 
Hrnjić. 

Koliko je novaca sakupljeno u gotovini poslije poplava i ušto je taj 
novac utrošen? 
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Shodno vašem dopisu dostavljamo vam odgovor 
vezano za donacije koje su uplaćene na blagajnu 
Općine Maglaj u ukupnom iznosu  od-77.360,34 
KM i to kako slijedi u prilogu vam dostavljam 
imena osoba koje su to dobile.Donirana sredstva 
položena su na namjenski račun Budžeta općine –
Pomoć općini Maglaj ugroženom elementarnom 
nepogodom .poplava broj:1994620059507837.Ista 
su isplaćena fizičkim licima čija je imovina uništena 
ili oštećena posljedicama elemntarne nepogode 
poplavom u iznosu od 1.000,00 KM. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

Vijećnička pitanja sa 10.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 10.10.2017.godine. 
 
Redni 
Broj. 

VIJEĆNIK 
KOJI JE 

POSTAVIO 
PITANJE. 

VJEĆNIČKO PITANJE 

SL
U

Ž
B

A
 

Z
A

D
U

Ž
E

N
A

 
Z

A
 

O
D

G
O

V
O

R
 ODGOVOR. 

1. Edib  Delić. Jedno pitanje koje sam postavio na 6-oj redovnoj sjednici i nisam 
nikad dobio odgovor .Ponovo ću postaviti isto pitanje.Koliko je i 
koje projekte Općina Maglaj kandidovala prema višim nivoima 
vlasti ,Kanton,Federacija,Država za finansiranje u 2017.godini? 
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. Na osnovu podataka sa kojima raspolaže Služba za 
urbanizam u 2017.godini Općina Maglaj je 
kandidovala 3 projekta :Projekte Izgradnje 
Vodovoda. 
Projekte Izgradnje fekalne kanalizacije i Izrada 
projektne dokumentacije.Prema zaključku Vlade 
ZDK Općini Maglaj su odobrena sredstva u iznosu 
197,500,00 KM.  
Odgovori dostavljeni  

2.  Edib Delić. Iz kojih sredstava je plaćeno održavanje ulične rasvjete za prvih 6 
mjeseci,obzirom da u Izvještaju o izvršenju Budžeta na ovoj 
poziciji je 0 Izvršenje i da li to znači da nije zamijenjena niti jedna 
sijalica,čak ni u gradu. O
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jZa prvih šest mjeseci budžetske 2017.godine nije 
bilo rashoda po osnovu održavanja ulične rasvjete. 
Tako da nije ni vršeno plaćanje u tom periodu.  

3.  Adis 
Abdurahma
nović. 

Ja sam prošlu sjednicu ovo pitanje dao u pisanoj formi ,a odgovor 
nisam dobio.Uredno je uvedeno u zapisnik ,sad ću ponovo predati 
u pisanoj formi.Isto ću i pročitati.Na petoj redovnoj sjednici 
održanoj dana 06.04.2017.godine ,doneseni su zaključci koji su 
vezani za Odluku o utvrđivanju namjene prostora za bušeni bunar 
EB-1 na prostoru Regulacionog  plana Kosova i to kako 
slijedi:Zadužuje se nadležne službe i komunalno-sanitarni 
inspektor da redovno informiše Općinsko vijeće o svakoj 
aktivnosti i svakoj fazi daljnje realizacije na izgradnji bunara EB-
1.Zadužuje se UG Vodovod Donja Kosova da redovno vrši 
analizu vode kako hemijske i tehnološke tako i na teške metale i 
da o tome obavještava Općinsko vijeće.Pitamo se  i tražimo 
odgovor zašto nakon 6 mjeseci nisu ispoštovani ovi zaključci? Da 
li ništa nije rađeno ili o čemu se radi?  
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Prema podacima sa kojima raspolaže Služba za 
urbanizam po zahtjevu Udruženja građana Mjesni 
vodovod Kosova od 14.04.2017.godine je vođen 
postupak izdavanja urbanističke saglasnosti i 
odobrenja za građenja za izgradnju budšenog 
bunara EB-1 i pumpne stanice u svrhu formiranja 
vodovnog sistema kao pojačanje postojećeg sistema 
vodosnabdijevanja dijela naselja Kosova.  



 

 

4.  Safet Jašić. Nije postavio nova pitanja,ponova traži odgovore na već ranije 
postavljena a ne odgovorena vijećnička pitanja.Radi se o 
pitanjima koja su bila postavljena na sjednici od 
22.08.2017.godine.Nismo dobili ni jedan odgovor. 
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 Odgovori dostavljeni  
I navedene ustanove, udruženja i privatna lica koja 
su dobila novčana sredstava za manifestacije koje 
su finansiranje iz Budžeta Općine Maglaj za 2017. 
godinu a ista su planirana za sufinasniranje kulture.  

5.  Safet  Jašić. Klub vijećnika SDA traži da se dostavi informacija Općinskom 
vijeću za sve dodijeljene jednokratne novčane pomoći od 
01.01.2017.godine do danas i to po svim osnovama. S
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6.  Dženita 
Smajlović. 

Klub vijećnika SDA ponovo postavlja vijećničko pitanje vezano 
za zbrinjavanje pasa lutalica obzirom da do sada nismo dobili 
odgovor ,te da li je potpisan ugovor o zbrinjavanju pasa lutalica sa 
nekim  subjektom i kada?Obzirom da ovaj problem nije prisutan 
samo u gradu već i u svim mjesnim zajednicama. 
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 Ugovor o sufinansiranju projekta zbrinjavanja pasa 

iz općine Maglaj u 2017. godini potpisan je 
16.10.2017. godine sa UG «Pas» Tešanj.  

7. Mirza 
Bradarić. 

Kad je bila rasprava po pitanju 1.tačke dnevnog reda svoje 
vijećničko pitanje postavio.Na osnovu informacija o stanju 
bezbjednosti za prvih šest mjeseci 2017.godine koju ste dostavili 
na razmatranje Općinskom vijeću Maglaj, može se zaključiti da se 
stanje bezbjednosti u većini slučajeva ne razlikuju od prethodnih 
godina.No,pored ovih informacija ,želio bih da mi konkretnije 
kažete kakva je situacija po pitanju Mjesnih zajednica na području 
općine Maglaj,konkretno MZ  Jablanica. Koliko je PS Maglaj, za 
prvih šest mjeseci 2017.godine ,zaprimila dojavu o bilo kakvoj 
vrsti krivičnog djela ili prekršaja na području MZ Jablanica? Na 
koliko tih poziva ili dojava su službenici  PS reagovali? Koji su 
rezultati po pitanju tih poziva ili dojava? 
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Odgovor dostavljen   



 

 

8. Hajrudin 
Fermić. 

Pokrenut ću dvije inicijative. 
1.Da se na idućoj sjednici Općinskog vijeća nađe informacija kao 
posebna tačka dnevnog reda informacija o statusu aktivnostima i 
nadležnostima Zdravstvenog  savjeta općine Maglaj. Mislim da je 
starim vijećnicima poznato da je još 2010.godine i Zakon o 
zdravstvenoj zaštiti, a pogotovo Zakon o zaštiti i pravima 
pacijenata prilično dobro regulisao i status i pitanje kojima se bavi 
Zdravstveni savjet, pa između ostalog i Zdravstveni savjet Doma 
zdravlja. Pošto mi svi znamo da 2013.godine je utvrđen 
Zdravstveni savjet koji nikad ni jedne sjednice se nije održao iz 
razumljivih razloga jer nisu bili ni pripremljeni svi materijali, niti 
je bio popunjen. Nije jednostavno bilo precizirano niti djelatnost, 
niti način rada, niti poslovničke odredbe, niti način popunjavanja 
tog zdravstvenog savjeta, ja pokrećem inicijativu da na slijedećoj 
sjednici dobijemo pismenu informaciju i da se odmah nakon te 
informacije pokrene postupak za raspisivanje Javnog konkursa za 
imenovanje članova Zdravstvenog savjeta za naredne četiri 
godine.  
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Nije dostavljen odgovor  

9.  Hajrudin 
Fermić. 

Pokrećem inicijativu da se Odluka  o obilježavanju značajnih 
događaja i datuma, izvrše dopune koje reguliše način 
obilježavanja zvaničnih,međunarodnih,državnih i drugih 
događaja,datuma,pa i ličnosti od općinskog značaja,iz prostog 
razloga što nam se pokazalo da mi zaista nemamo pisani 
čvrst,jasan protokol  i da će često u takvim situacijama dešavaju i 
neki mali propusti koji mogu u nekom narednom periodu da budu 
veliki i da se ružno i negativno odraze na općinu Maglaj,a u isto 
vrijeme i da se u toj Odluci koju bismo doradili i dogradili i 
reguliše pitanje proglašenja Dana žalosti na Općini Maglaj.Mi to 
nemamo ničim regulisano.Nemamo to regulisano ni ko,ni na koji 
način proglašava ,a u isto vijeme moramo imati tako nešto 
predviđeno i kad se eventualno nekim našim bratskim ili 
partnerskim gradovima nešto desi ,da mi ovdje kao partner grad ili 
pobratim grad možemo da proglasimo Dan žalosti. 
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Nije dostavljen odgovor   

 

 



 

 

Vijećnička pitanja i inicijative sa 11.redovne sjednice Općinskog vijeća održane dana 15.11.2017.godine. 
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1.  Svjetlana 
Zamboni  

Vijećnička inicijativa koju ću iznijeti vezano je upravo za novu stranicu 
Općine Maglaj.  
Pokrećem inicijativu da se na zvaničnoj stranici Općine Maglaj napravi 
prostora za tzv. građanske inicijative i to po modelu općina i gradova u 
Švedskoj.  
'Građanske inicijative', organizovane na ovaj način, omogućile bi 
maksimalno uključivanja građana u političko odlučivanje na nivou 
lokalne zajednice.  
Naime, radi se o tome da se svaki građanin koji se registruje na stranici 
općine može pokrenuti inicijativu. Status svake inicijative se prati na 
zvaničnoj stranici uvidom u broj lajkova ili dislikova.  
Nama to kao Općinskom vijeću pokazuje kako osjeća i kako doživljava 
javnost bilo koje pitanje koje inicira neko od naših sugrađana. Ukoliko 
određena inicijativa dobije određeni broj glasova u vidu tog lajka (npr. 
100), ona obavezuje komisiju nadležnu za ta pitanja da je razmotri, 
pripremi u smislu prednosti ili nedostataka takve inicijative i onda ju 
upućuje dalje Općinskom vijeću na razmatranje, naravno uz obradu tog 
materijala od strane općinskih Službi.  
Mislim da je to jedan od dobrih načina kako se javnost može uključiti u 
političko odlučivanje, ali i načina kako javnost može učestvovati u 
kreiranju našeg mandata i rada u Općinskom vijeću.  
Razgovarala sam sa nekim licima koji su stručnjaci za IT oblast i oni 
kažu da to apsolutno nije teško izvesti na ovoj novoj stranici koja je 
dovedena do savršenstva po svojim tehničkim mogućnostima.  
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2.  Hajrudin 
Fermić  

1. Da li može se i šta u ovom vremenu učiniti od strane  

nadležne Službe da se  koliko-toliko sanira ovaj lokalni put od 
Palučka do Donjeg Rakovca. Zaista su mostovi u katastrofalnom 
stanju, ne samo mostovi, nego i put i svakog trena može tamo da 
se nešto desi.  

Svjestan sam i vremenskih prilika i svega ostalog, ali situacija je 
kako oni tvrde dramatična pa makar nešto da se sanira u tom 
dijelu.  
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3. Hajrudin 
Fermić  

Pokrećem inicijativu da menadžment Doma kulture raspiše Javni 
poziv za ustupanje na korištenje prostora suterena Sportske 
dvorane.  

Prema odgovoru koji sam dobio na prethodno vijećničko pitanje 
ugovor sa trenutnim korisnikom onog objekta, ističe nekad krajem 
godine, mislim da to i po Zakonu o javnim nabavkama je obaveza 
da se raspiše, a mislim čak da postoje i drugi modaliteti korištenja 
onog prostora koji bi bili čak u funkciji sticanja nekih dodatnih 
prihoda samom Domu kulture, ali to je već njihova stvar i njihova 
kalkulacija.  
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4.  Šefka 
Hasanić  

Na tragu priče do predsjedavajućeg pokrećem inicijativu za 
lajv prijenos sjednica Općinskog vijeća na prostoru web 
stranice Općine Maglaj. Do iduće sjednice da nas izvijestite 
o mogućnostima, propisima, zahtjevima i ostalom.  
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5.  Anida 
Šahman  

Podnosim inicijativu za vraćanje klupa u ulici Abdulaha 
Mahmutagića.   

Služeći se odredbama Poslovnika o radu OV članom 111 
podnijela sam inicijativu o vraćanju klupa koje je prethodno 
postojale u ulici Abdulaha Mahmutagića. Prilikom 
proširenja i izgradnje te ulice, klupe su uklonjene i više 
nikad nisu vraćene. Riječ je o tri klupe koje bi se našle uz 
pješačku stazu koje su odvojene od kolovoza. Lično 
smatram da su te klupe potrebne jer se u «Kineskom zidu» i 
okolnim zgradama osim djece živi veliki broj starijih ljudi 
koji su mi i sami ukazali na potrebu vraćanja istih. Postojale 
su a više ih nema.  
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6.  Armin  Hrnjć  Obzirom da Klub SDA stalno ponavlja i govori da sve radi u ime 
građana i za građene općine Maglaj, postavljam pitanje Službi za 
finansije.  

Koliko je građene općine Maglaj a i sam Budžet koštao period 
«bijelog hljeba» od godine dana koji je koristio bivši načelnik 
gospodin Mehmed Mustabašić?  
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7.  Josip Jurišić  Tiče se brifinga Općinskog načelnika. Možda, to je moje osobno 
mišljenje da taj brifing prebacimo na početak sjednice. Da ga 
pretvorimo u tzv. aktualac ili aktualni sat, gdje bi Načelnik taj 
brifing koji radi na kraju iznio na početku, vijećnici postavljaju 
pitanja, Načelnik odgovori i može ići raditi svoj posao. To je 
inicijativa od mene.  
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